



TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Food Technology Accelerator Organised Demo Day to Meet with Investors

Eight food technology startups shone at Brinc's Spring 2019 Demo Day. Fall accelerator programme is now open for application. [More details...](#)

食品科技加速器舉行演示日與投資者會面

八家食品科技初創公司於Brinc的2019春季演示日亮相。加速器秋季計劃現已接受報名。 [詳情...](#)



Carnivore Diners Tout Vegan Options

As meat-free dining grows in popularity, restaurants have responded by including vegetarian and vegan choices in their menus. Groups with different dining preferences can find a venue in Hong Kong that caters to everyone.

[More details...](#)

葷食族的素食選擇

隨著無肉餐飲越來越受歡迎，餐廳提供包含素食及素食選擇的菜單以回應需求，讓不同用餐偏好的人士也可在香港找到合適的餐廳。 [詳情...](#)

A Taste of Taiwan at Hong Kong's First Flavor Bazaar (27-28 July)

The Bazaar is themed with fine wines, coffee and food, packed with activities including cooking competitions and talks that allow Hong Kong foodies to experience the wonderful and authentic Taiwanese flavor. [More details...](#)

源自台灣美好風味 飲食美學市集首次登陸香港 (7月27-28日)

市集將以美酒、咖啡和美食主題貫穿，活動包括料理比賽和飲食講座，讓香港的饕客們體驗美好的台灣風味。 [詳情...](#)

Restaurants Offering Special “Reduced Salt and Sugar” Dishes Expected to Rise

Food and Health Bureau, Centre for Food Safety and Committee on Reduction of Salt and Sugar in Food launched “Reduced Salt and Sugar” dishes in restaurants. Currently there are almost 600 dining outlets offering reduced salt or sugar dishes. 101 outlets have tailor made “reduced salt and sugar” dishes and the number of outlets is expected to increase to 316 by the end of the year. (Source: Hong Kong Economic Times, 31 May 2019)

食肆減鹽減糖 料年內增至316間

食衛局、食物安全中心和降低食物中鹽和糖委員會在食肆推行「減鹽減糖」菜式，食客可按自己需要選擇。現時提供少鹽或少糖菜式的食店有接近600間，而提供特別設計減鹽減糖的菜式目前有101間，預計本年內增至316間。（資料來源：經濟日報2019年5月31日）

HK and Guangzhou Sign Framework Agreement Related to Co-operation on Agricultural Project in Greater Bay Area

The agricultural project advocates the use of technology to strengthen the traceability and transparency of information on agricultural products, expediting information exchanges on food safety in the Greater Bay Area and further enhancing the handling of food safety incidents and monitoring capability. [More details...](#)

港穗簽署粵港澳大灣區「菜籃子」合作框架協議

「菜籃子」方案提倡善用科技，加強農產品的溯源能力及資訊透明度，加快大灣區食物安全的信息流通，進一步提升處理食物安全事故和監察的能力。[詳情...](#)

TOURISM & TRAVEL 旅遊業



“Spectrum of Seas” Sets Sail from Hong Kong in End of the Year

From December 2019 to January 2020, Royal Caribbean’s latest cruise “Spectrum of Seas” will offer six cruises travelling between Hong Kong and destinations such as Vietnam and Japan with a total capacity of 25,000 travellers. (Source: Hong Kong Economic Times, 31 May 2019)

全球最新郵輪「海洋光譜號」年底駐港

皇家加勒比國際郵輪公司旗下、全球最新及亞洲最大的郵輪「海洋光譜號」將於今年12月至明年1月進駐香港，共提供六條母港航線，從香港往來越南、日本等地，共可接載逾2.5萬名旅客。（資料來源：經濟日報2019年5月31日）

CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議展覽業

RISE Tech Conference Gathers Companies and Talents Redefining Tech (8-11 July)

Leaders from the world's biggest companies and most exciting startups will flock to Hong Kong to share their stories, together with thousands of attendees for three days of unparalleled networking potential. [More details...](#)

RISE科技會議匯聚企業和人才 重新定義創新科技（7月8至11日）

來自全球各地的企業巨頭和初創公司將於七月雲集香港，於一連三天的交流活動中與數千名參加者分享他們的故事。
[詳情...](#)



Forbes Under 30 Summit Asia to Create a Lasting Impact (11-13 July)

The Summit will bring together some 300 young leaders and entrepreneurs from across Asia for three days of motivating panels, tech demos, networking, food and music festival. [More details...](#)

福布斯亞洲版30歲以下精英峰會 創造持久影響力（7月11至13日）

峰會將匯聚來自亞洲各地約300名青年領袖和企業家，開展為期三天的小組討論、科技演示、交流、美食和音樂節目。
[詳情...](#)

GENERAL 一般消息



Hong Kong Ranked as World's Second Most Competitive Economy

Hong Kong has continued to rank second globally in the latest World Competitiveness Yearbook (WCY) 2019 as published by the International Institute for Management Development (IMD). It once again recognised Hong Kong as one of the most competitive economies in the world. [More details...](#)

香港競爭力排名全球第二

香港在國際管理發展學院發表的《2019年世界競爭力年報》中排名維持全球第二位，再一次肯定香港是全球最具競爭力的經濟體之一。[詳情...](#)

Investment Agreement between Hong Kong and ASEAN Enters into Force

Under the Investment Agreement between Hong Kong and ASEAN, those parts relating to Hong Kong and five Association of Southeast Asian Nations (ASEAN) member states, namely Laos, Myanmar, Singapore, Thailand and Vietnam will enter into force on 17 June. [More details...](#)

香港與東盟投資協定生效

香港與東南亞國家聯盟（東盟）的《投資協定》涉及香港和老撾、緬甸、新加坡、泰國和越南五個東盟成員國的部分將於6月17日生效。[詳情...](#)

UPCOMING HK EVENTS 最新活動

RISE Conference

7-11 July 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

International Tea Fair

15-17 August 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Food Expo

15-19 August 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Beauty and Wellness Expo

15-19 August 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Natural & Organics Asia

3-5 September 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Seafood Expo Asia

3-5 September 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Restaurant and Bar

3-5 September 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre 香港會議展覽中心

[More details...](#)

Asia Fruit Logistica

4-6 September 2019

Asia-World Expo
亞洲國際博覽館

[More details...](#)

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

swong@investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa

T: +852 3107 1028

bleung@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia

(所有來自大中華地區的業務)

T: +852 3107 1037

lwang@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

rebeccachan@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

jhui@investhk.gov.hk

www.investhk.gov.hk

Get Our App Now

下載應用程式



Find Us on Social Media

關注我們



InvestHK News & Events